
 

 

 

 

ACTA DE LA REUNIÓ DEL PATRONAT DE LA FUNDACIÓ DEL PAISATGE DE LLEIDA 

CELEBRADA EN DATA 3 DE MARÇ DE 2023. 

A la ciutat de Lleida, en l’edifici Pal·les, essent les 12 hores del dia assenyalat en 

l’encapçalament. 

Es reuneix el Patronat de la Fundació del Paisatge de Lleida de forma presencial, segons la 

convocatòria formalitzada pel President del Patronat, Sr. Antoni Postius Terrado, als 

efectes de tractar els punts de l’ordre del dia que es després es diran: 

Assistents, 

Sr. Antoni Postius Terrado, en representació del grup municipal de JxCAT. 

Sra. Montserrat Peiró Roselló, en representació del grup municipal d’ERC-AM. 

Sr. Jaume Sellés Santiveri, en representació del grup municipal del PSC. 

Sr. Sergi Talamonte Sánchez, en representació del grup municipal del COMÚ DE LLEIDA. 

Sra. Maria Burrel Badia, en representació del grup municipal de C’S. 

Ha excusat la seva assistència i ha delegat el vot en la Sra. Montserrat Peiró Roselló, el Sr. 

Jaume Rutllant Casas, en representació del grup municipal d’ERC-AM. 

Ha excusat la seva assistència i ha delegat el vot en el Sr. President, el Sr. Jordi López 

Giménez, en representació del grup municipal de JxCAT. 

Han excusat la seva assistència Sr. Oriol Aubets Farré, en representació del grup municipal 

del PSC i el Sr. Xavier Palau Altarriba, en representació del grup municipal del PP 

També assisteixen convidats: 

- El Sr. Josep Gabarró Ribelles, Coordinador tècnic de Projectes Estratègics de 

l’Ajuntament de Lleida. 

- El Sr. Marc Hidalgo Jiménez, tècnic de la Fundació 

Actua com a secretari qui subscriu, Sr. Josep Lluís Rodríguez Ros 

Obert l’acte, el President saluda als assistents i es procedeix amb l’examen de l’ordre del 

dia de la convocatòria. 

 

1.- Lectura i aprovació de l’acta de la sessió anterior. 

Es sotmet a consideració del Patronat l’acta de la sessió anterior de data 24 de novembre 

de 2022 i que ha estat tramesa als membres del Patronat amb la convocatòria per la qual 

cosa s’omet la seva lectura. 

Sotmesa a votació, l’acta és aprovada per unanimitat dels presents. 

 



 

 

 

 

2.- Aprovació dels comptes anuals 2022. 

El patronat procedeix a examinar el comptes anuals de la fundació, tancats a 31 de 

desembre de 2022 i que reflecteixen un resultat positiu de 6.056’16 euros i que es 

composen de memòria d’activitats, compte de resultats i balanç, segons les explicacions 

que ofereixen el Sr. President i el Sr. Gabarró. 

Seguidament intervé la Sra. Burell per preguntar qui fa front al cost del vinils en les 

intervencions que es fan en els aparadors de locals comercials buits. 

Se li respon que el cost del vinil és a càrrec de la propietat i que la fundació assumeix el 

cost del disseny. 

Seguidament, es sotmeten a votació els comptes que son aprovats per unanimitat dels 

patrons presents i representats. 

 

3.- Donar compte del procés de licitació del contracte sobre l’atorgament de llicències 

d’ocupació temporal per la col·locació, manteniment i explotació de 47 tanques 

publicitàries. 

Es dona compte al patronat que s’han endegat els tràmits per a la licitació del contracte 

sobre l’atorgament de llicències per a l’explotació de les 47 tanques publicitàries que va 

autoritzar endegar el patronat. 

El Sr. Talamonte intervé per fer notar que, de futur, caldria incloure en els plecs alguna 

clàusula que limités la possibilitat d’adjudicació de contractes de la fundació a empreses 

respecte les quals constés declarat el seu incompliment en contractes anteriors. 

El Sr. President intervé per manifestar que des de la fundació es procura vetllar per tal que 

les empreses s’ajustin en allò que fa a l’execució del contracte. 

 

4.- Altres qüestions. 

S’informa al Patronat que s’està treballant en un intervenció conjunta d’artistes de la ciutat 

amb alumnes d’escoles sobre el mur de tancament del solar del carrer Sant Antoni de 

l’antic convent dels Mercedaris. 

Aquesta actuació consistiria en que artistes de la ciutat implementin en el mur el dibuix de 

les figures, segons l’esbós de disseny que prèviament hagin efectuat les escoles 

participants. I, un cop dut a terme el dibuix en el mur, els alumnes de les escoles 

participants donarien color a les formes. Han compromès la seva participació en l’actuació 

les escoles de Maristes, Sant Jaume i Santa Anna a implementar. 

 

 



 

 

 

 

També es dona compte de que s’està treballant en una actuació de dignificació artística 

d’alguns quadres elèctrics de titularitat municipal que es troben en lloc concorreguts de la 

ciutat mitjançant la participació d’artistes locals. 

Seguidament intervé la Sra. Maria Burrel per agrair al Sr. Marc Hidalgo, tècnic de la 

fundació, la seva tasca i, en especial, respecte la neteja de pintades en l’espai públic. 

Sobre el particular, la Sra. Burrel pregunta sobre el cost que tenen aquestes actuacions per 

l’Ajuntament i postula repercutir les despeses de netejar pintades i adhesius fixats en el 

mobiliari urbà sobre les formacions polítiques que les promouen. 

Finalment, intervé el Sr. Sergi Talamonte per preguntar si s’ha endegat el tràmit per tal de 

fer cessar el funcionament de les pantalles de llums led que no siguin conformes amb 

l’ordenança. 

I sense altres assumptes que tractar, s’aixeca la sessió essent les 13:00 h de la data 

assenyalada en l’encapçalament de tot el qual jo, com a secretari, en dono fe. 

 

El Secretari,       Vist-i-plau, 

        La Presidenta 

 

 

Josep Lluís Rodríguez Ros     Begoña Iglesias Delgado 

 

 


		2023-10-03T13:55:32+0200
	NOMBRE RODRIGUEZ ROS JOSEP LLUIS - NIF 40896683S


		2023-10-04T12:03:42+0200
	Annexa
	Document electrònic


		2023-10-04T12:03:42+0200
	Annexa
	Document electrònic


		2023-10-04T12:03:42+0200
	Annexa
	Document electrònic


		2023-10-17T21:21:39+0200
	Annexa
	Signatura document




